
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
BYGDEUTVIKLINGSUTVALET 

 
 

Møtedato: 26.05.2020 
Møtestad: Fjernmøte 
Møtetid: 10:00 - 12:30 
 
 
      
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Edvin Hesjedal H Utvalsleiar 

Line Eide Vik SP Nestleiar 

Mona Grenasberg SV Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

  
 
 
 
 
Andre møtande: 
Rådmann Atle Fasteland,  
Kommunalsjef samfunnsutvikling Helge Berset,  
Politisk sekretær Lin Tove Thomassen 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
09/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

10/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

11/2020 RETNINGSLINJER FOR TILSKOT TIL BYGDEUTVIKLING 

12/2020 TILDELING AV TILSKOT TIL TILTAK MOT ARTEN SKOGBRUNSNIGLE I 2020 - 
FELLESAKSJON VAKSDAL, STANGHELLE OG DALE. 

13/2020 SØKNAD OM TILSKOT - TURBROSJYRE 
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09/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  26.05.2020 
 
Behandling: 
Med heimel i mellombels forskrift for gjennomføring av fjernmøter i folkevalde organ, § 2, vart 
kommunestyremøtet gjennomført som eit fjernmøte 
 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 09/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
10/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Bygdeutviklingsutvalet  26.05.2020 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak 
 
BYG - sak 10/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
11/2020: RETNINGSLINJER FOR TILSKOT TIL BYGDEUTVIKLING 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Bygdeutviklingsutvalet godkjenner vedlagde «Retningslinjer for tilskot til bygdeutvikling». 
Tilskotsordninga trer i kraft frå vedtaksdato.  
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Bygdeutviklingsutvalet  26.05.2020 
 
Behandling: 
Utvalet gjorde slike endringar i retningslinjene i møte: 
 
- Fjerna punkt med spørsmål om tak på løyvinga 
- Løyvingane som skjer to gongar i året, skal skje i mars og september 
- Fjerna punkt om at tilskotsordninga ikkje skulle gjelde einskildarrangement.  
- Fjerna parentes (gratis?) etter setninga: "Midlane skal koma mange til gode, skape trivsel, aktivitet 
og vere ope og tilgjengeleg for alle." 
- Siste punket Krav om budsjett og finansiering vart fjerna. 
 
Det vart deretter røysta over retningslinjene, som vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 11/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Bygdeutviklingsutvalet godkjenner vedlagde «Retningslinjer for tilskot til bygdeutvikling». 
Tilskotsordninga trer i kraft frå vedtaksdato.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
12/2020: TILDELING AV TILSKOT TIL TILTAK MOT ARTEN SKOGBRUNSNIGLE I 2020 - FELLESAKSJON 
VAKSDAL, STANGHELLE OG DALE. 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Rådmannen legg fram to alternative framlegg til vedtak. 

ALTERNATIV 1 

Bygdeutviklingsutvalet i Vaksdal kommune løyver kr. 15 000,- til innkjøp av Nemaslug i samband med 
fellesaksjonen mot utbreiing av arten skogbrunsnigle på Vaksdal, Stanghelle og Dale, sommaren 
2020.  

Løyvinga tek utgangspunkt i «Retningsliner for Bygdeutvalet», og tilskotet vert løyvd til Vaksdal 
Hagelag, med samarbeidpartar.    

Løyvd tilskot vert betalt ut på bakgrunn av dokumenterte utgifter (kopi av faktura). Tilskotsmottakar 
kan oppgje Vaksdal kommune som fakturamottakar for beløp inntil den løyvde summen. 

ALTERNATIV 2 

Med bakgrunn i «Retningsliner for Bygdeutvalet», tek utvalet stilling til løyving av kr. 28 000,- til 
fellesaksjonen mot utbreiing av arten skogbrunsnigle på Vaksdal, Stanghelle og Dale i 2020, i 
samband med tildelingsmøte hausten 2020. 



    Vaksdal kommune 
 

 
Bygdeutviklingsutvalet  26.05.2020 
 
Behandling: 
Rådmann Atle Fasteland orienterte om at saka vil bli handsama av formannskapet. 
 
Det vart ikkje gjort vedtak i saka. 
 
BYG - sak 12/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
13/2020: SØKNAD OM TILSKOT - TURBROSJYRE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Bygdeutviklingsutvalet i Vaksdal kommune løyver kr. 15 000,- til utarbeiding av brosjyrar med 
turinformasjon for Vaksdal. Løyvinga tek utgangspunkt i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». 

Tilskotet vert løyvd til Farfar Reklamebyrå AS på vegne av Vaksdal Turlag og betalt ut på bakgrunn av 
dokumenterte utgifter (kopi av faktura). Tilskotsmottakar kan oppgje Vaksdal kommune som 
fakturamottakar for beløp inntil den løyvde summen. 

 
Bygdeutviklingsutvalet  26.05.2020 
 
Behandling: 
Rådmann Atle Fasteland orienterte om saka. 
Utvalet drøfta saka.  
Utvalet påpeikar at Vaksdal Turlag skulle ha stått som avsendar på ein slik søknad, men at dei i denne 
samanhengen ønskjer å støtte søknaden.  
Utvalet ønskjer også at det vert laga ei digital utgåve, som kan publiserast på kommunen si 
heimeside, Vaksdal turlag si nettside og der det elles er mogleg. 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
BYG - sak 13/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Bygdeutviklingsutvalet i Vaksdal kommune løyver kr. 15 000,- til utarbeiding av brosjyrar med 
turinformasjon for Vaksdal. Løyvinga tek utgangspunkt i «Retningsliner for tilskot til bygdeutvikling». 

Tilskotet vert løyvd til Farfar Reklamebyrå AS på vegne av Vaksdal Turlag og betalt ut på bakgrunn av 
dokumenterte utgifter (kopi av faktura). Tilskotsmottakar kan oppgje Vaksdal kommune som 
fakturamottakar for beløp inntil den løyvde summen. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
OREINTERINGAR 
 
Landbruksrådgjevar Tore Henrik Øye orienterer om Landbruksfondet.  
Rådmannen legg opp til at kommunestyret skal få same orientering i kommuenstyremøte til hausten. 
 
Orienteringar frå rådmannen 
 
- Planlegging av synfaringar første møte til hausten - 25. august. 
- Spørsmål knytt til flaumsikring kjem til FPØ i juni. 
- Mykje ressursar er brukt i samband med korona-situasjonen, som påverkar andre oppdrag som har 
blitt utsatt. 
 
 
Spørsmål: 
Ståle Hesjedal (AP) stilte to spørsmål: 
 
1. Kva er status når det gjeld Dalseidvegen? 
Kommunalsjef Helge Berset svarte. 
 
2. Vert Agnavika opna til sommaren? 
Kommunalsjef Helge Berset svarte. 
 
Arne Normann (KRF) stilte spørsmål knytt til flaumsikring og tidlegare bekymringsmelding. 
Rådmannen svarte 
 
Mona Grenasberg (SV) stilte spørsmål knytt til gras beplantning og innsyn i Agnavika. 
Kommunalsjef Helge Berset svarte. 
 
Ho stilte i tillegg spørsmål om om det har vore teke bunnprøvar frå båt ved Stanghelle. 
Kommunalsjef Helge Berset svarte. 
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